
RAZISKOVALNO DELO »IZKUŠNJE RAZISKOVALK« 

1. Kako si doživela izkušnjo z ustvarjanjem svoje raziskovalne naloge? 

Graciela: Na začetku se mi je zdelo dokaj preprosto in enostavno. Za kar se je 

izkazalo, da ni. Z Ano sva se zaradi tega tudi kdaj skregali, saj sva obe želeli 

delati po svoje. Tudi v šoli sva dolgo ostajali po pouku, pa sva kljub vsemu 

nadaljevali. 23.3. je bil dan, ko sva nalogo zagovarjali in ker veva, kako sva se 

trudili in dali vse od sebe, sva nase že sedaj zelo ponosni. 

 

Ana: Veliko sem se naučila, kar prej nisem vedela. Med ustvarjanjem naloge je 

bilo kar težko, saj sem se morala učiti še druge predmete. Včasih sem manjkala 

pri uri, zaradi česar sem zamudila snov, ki so jo jemali pri urah. 

 

2. Česa te je izkušnja naučila? 

Graciela: Naučila me je predvsem tega, da ne moreš vsega narediti naenkrat in da 

je treba včasih času dati čas. 

 

Ana: Izkušnja me je naučila, kako narediti res pravi Power point. In da konji niso 

samo živali, ampak lahko pomagajo pri vedenju. Pred raziskovalno nalogo sploh 

nisem vedela, da obstaja terapija s konji. Zanjo nisem niti slišala. Zdaj vem, kako 

konji lahko pomagajo ljudem, posebej tistim s težavami. 

 

3. Kaj ti je bilo posebej všeč in kaj je bilo težko? 

Graciela: Ko zdaj pogledam nazaj, se mi zdi najlepše takrat, ko smo bile skupaj in 

ustvarjale v šoli. Težko mi je bilo, ko sva z Ano, kljub šoli in ostalim rečem, 

ostajali po šoli in delali raziskovalno nalogo. Najbolj napeto je bilo pred oddajo 

naloge, ko že misliš, da je konec, pa potem ni in še dopolnjuješ. 

 

Ana: Posebej všeč mi je bilo, ko smo šli na ranč in smo lahko jahali konje. Všeč mi 

je bilo zato, ker sem lahko prvič jahala konja. Zame je bilo težko napisati 

teoretični del, ker sem poleg tega morala delati še tisto, kar smo delali v šoli. 

Učiti sem se morala še za teste in spraševanja. 

 

4. Kaj bi priporočil drugim učencem, ki bi se tudi podali na raziskovalno pot? 

Graciela: Sporočila bi jim, da je to velika stvar, ki te kdaj prikrajša za druženje s 

prijatelji in kdaj pa kdaj tudi za pouk. Zato se mi zdi, da moraš biti res prepričan 

in te mora stvar res zanimati, da jo spelješ do konca in ne obupaš. 

 

Ana: Naj se potrudijo in se jim mogoče uspe uvrstiti naprej na državno 

tekmovanje. Preden se odločijo, pa naj še enkrat premislijo, saj je težko delati 

več stvari hkrati. 


